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Zápis z jednání kolegia děkana FŽP ze dne 13. 5. 2025 
 

Přítomni:  doc. Kuráň, Mgr. Černý, dr. Holcová, prof. Janoš, doc. Krystyník, Mgr. Novák, dr. Popelka, doc. Trögl 
Omluveni: prof. Hejcman, doc. Krystyník 
 
 
 
Informace a kontrola plnění úkolů z předešlých jednání KolR 
 
1. KolR – květen 2025 
KolR se počátkem měsíce května nekonalo.  
 
Informace z jednání KolD FŽP 
 
1. Představení Centra Kompetence UJEP 
- Mgr. Etčerová představila členům kolegia nově vzniklé Centrum kompetencí |UJEP, které bylo zřízeno v rámci 

projektu OP JAK U21. Centrum se zaměřuje na systematickou podporu a rozvoj kompetencí zaměstnanců 
univerzity v oblastech pedagogiky, výzkumu, managementu atd. 

- V rámci prezentace informovala o plánovaných aktivitách centra. Členové kolegia byli vyzváni, aby předali 
informace pracovníkům kateder a zjistili jejich předběžný zájem o účast na vzdělávacích aktivitách a případně 
zmapovali nabídku odborných témat, která by sami mohli lektorsky zajistit. 

- Pro tyto účely bude připraven orientační e-mail, který bude obsahovat základní informace o Centru 
kompetencí a krátký dotazník pro zaměstnance. Návrh sdělení bude před rozesláním předložen kolegiu 
k připomínkám. 

- Zmíněn byl plánovaný výjezdní seminář se školením pro členy vedení fakulty. 
 

2. Nové náplně práce  
- Bc. Kubatová informovala o připravovaných změnách v obsahu a formě náplní práce zaměstnanců, které by 

měly být implementovány od začátku nového kalendářního roku. Jedná se o aktualizaci vybraných částí 
pracovních náplní, jejichž cílem je, aby jejich obsah lépe odrážel reálný charakter vykonávané práce. Změny 
budou dále konzultovány. 

 
3. Rozpis dovolené vedení FŽP 
- Proděkani byli požádáni, aby do 19. 5. 2025 připravili rozpis čerpání dovolené s ohledem na zajištění 

zastupování děkana během letních měsíců. 
 

4. Dokumenty UJEP na vědomí   
- Členové kolegia byli informováni o: 

- aktuálním návrhu „Výroční zprávy o činnosti UJEP za rok 2024“ a „Výroční zprávy o hospodaření UJEP 
za rok 2024“ (obě zprávy budou projednány dne 28. 5. 2025 v AS UJEP a dne 10. 6. 2025 ve SR UJEP), 

- návrhu aktualizovaného znění Organizačního řádu UJEP - po zapracování: bezpečnostního manažera, 
referátu BOZP a PO, Centra kompetencí a UJEPÁČKU. 

 
5. Kariérní plány  
- Informace k průběhu kariérních pohovorů – se zaměstnanci a členy vedení fakulty - termín do konce týdne 

16. 5. 2025. 
 
6. Kick-off meeting Horizon Europe projektu STREP v Dánsku (Aalborg University) 
- Členové kolegia byli informováni o konání úvodního setkání (kick-off meeting) projektu STREP, který je řešen 

v rámci programu Horizon Europe. Projekt se zaměřuje na recyklaci starého textilu a je realizován konsorciem 
13 evropských institucí a firem z 8 zemí. 

- Koordinátorem projektu je Aalborg University (Dánsko) – prestižní evropská univerzita, která se dle žebříčku 
U.S. News World Ranking umístila jako 2. nejlepší univerzita v Evropě a 16. na světě v oboru inženýrství; 
v žebříčku Times Higher Education figuruje mezi 251.–300. místem v celkovém světovém hodnocení. 

- FŽP UJEP je v projektu zastoupena doc. Pavlem Kuráněm (koordinátor za UJEP), doc. Martinem Oravou 
(vedoucí pracovního balíčku WP2) a Bc. Blankou Černou (projektová administrátorka). 

 



 
 

 

 
7. Legislativní komise a zápis ze zasedání AS FŽP ze dne 18. 3. 2025  
- V návaznosti na ustanovení Legislativní komise Akademického senátu fakulty a zápis z mimořádného 

zasedání AS FŽP konaného dne 18. 3. 2025 fakulta aktuálně finalizuje oficiální vyjádření k požadovaným 
informacím a připomínkám vzneseným v rámci jednání. 
 

Mgr. Černý 
 Dne 9. 5. 2025 byla fakulta informována o zahájení kontroly ze strany inspektorátu práce. Členové KolD byli 

seznámeni s aktuálním stavem – kontrola proběhne dne 23. 5. 2025 od 8:00. Za FŽP bude přítomna 
Bc. Kubatová. 

 Podány informace o stavu stěhování ze zámečku do prostor budovy CPTO. Dále podány informace 
k aktuálnímu stavu laboratoří v budově KV. 

 
prof. Hejcman 
 nepřítomen 

 
Dr. Holcová 
 podána informace k programu PROVŠ, který již nebude od příštího roku vypisován. Finanční prostředky, které 

byly dosud alokovány v tomto programu budou nově rozdělovány v rámci programu PPSŘ. 
 V rámci revize portfolia elektronických informačních zdrojů (EIZ) došlo k vypuštění tří méně využívaných titulů. 

Zbytek portfolia zůstává beze změn. 
 Podána informace o dokončení elektronizace veřejných zakázek. 
 Podána informace o vyhlášení nového výběrového řízení na uzavření rámcové smlouvy na dodávky IT 

vybavení a souvisejících služeb. 
 Podána informace o plánované návštěvě členů Evropské komise v rámci obhajoby soutěže HR Award. 

Hodnocení proběhne na přelomu září a října 2025.  
 

prof. Janoš 
 Podána informace k plánovanému závěrečnému semináři Ph.D. studentů, který se uskuteční dne 11. 6. 2025. 

Upozorněno na nutnost koordinace termínu s přednáškou prof. Charlese Rice, Ph.D., pořádanou ve stejný 
den. 

 Obhajoba disertační práce Mgr. Snow se uskuteční dne 12. 6. 2025 od 11:00 hod. 
  
doc. Krystyník 
 V souvislosti s přípravou Veletrhu vědy (5.–7. 6. 2025, Výstaviště Letňany) byli VedK požádáni o nominaci 

1 akademického pracovníka a 1 studenta za katedru na každý den. 
 Předloženy byly statistiky sledovanosti sociálních sítí a dopadu reklamní kampaně inzerující 1. kolo 

přijímacího řízení. Upozorněno bylo na to, že příspěvky (bez placené reklamy) zaznamenaly výrazný nárůst 
sledovanosti oproti předchozímu roku. 

 
Mgr. Novák 
 Podána informace k termínu jednání AS FŽP – 27. 5. 2025, 10.00.  
 
doc. Orava 
Informace KECHT: 
 Stěhování zámečku do prostor budovy CPTO – předpokládaný termín 8/2025. Praktická výuka 

(dr. Kříženecká a dr. Wangle) v rámci Bc SP bude probíhat v laboratořích KŽP v budově CPTO po domluvě 
s dr. Holcovu a dr. Wildovou.  

 V týdnu od 12. 5. 2025 proběhne předání projektové dokumentace klimatizace pro 5. patro CPTO. Následně 
bude vypsáno výběrové řízení. 

Informace k PhD SP EnviBio: 
 Přijímací řízení – termíny konání jsou v jednání. Do 1. kola přijímacího řízení se plánují přihlásit 2 studenti 

(IKTS-FŽP a CNEAB), o dalších 2 se jedná.  Ze strany členů KolD byla navržena separátní schůzka 
ke způsobu financování PhD studentů. Navržena byla rovněž schůzka s PřF na zajištění chodu PhD programu 
z hlediska zajištění financování. 
 

Dr. Popelka 
 Představeny byly počty studentů hlásících se do jednotlivých studijních programů. V souvislosti s nízkým 

počtem přihlášených studentů do technologicky zaměřených studijních programů byla opět diskutována 
možnost jednorázového motivačního stipendia pro studenty nastupující v akademickém roce 2025/2026 - za 
postup do 2. semestru a do 2. ročníku studia. Zvážena bude výše stipendia. Diskutována byla dále možnost 
neotevření některých specializací studijních programů v případě, že nebude naplněn limit přihlášených 
studentů daný podmínkami přijímacího řízení. Studentům může být nabídnuta možnost studovat v jiné 



 
 

 

specializaci nebo studijním programu. Opět vyvstala otázka revize studijních programů do budoucna, zejména 
v rámci navazujících magisterských programů.  

 Podána informace k možnosti zrušení poplatku za studium v cizojazyčných studijních programech. Dle 
informací není nastavená výše poplatku problémem ze strany studentů. Členové KolD se shodli na ponechání 
poplatku. 

 Vznesen dotaz na nastavení výše poplatku za podání přihlášky ke studiu. Ze strany členů KolD zazněla 
informace, že FŽP má v rámci jiných vysokých škol jednu z nejnižších sazeb. Z průzkumů rovněž vyplývá, že 
uchazeči často vnímají výši poplatku jako indikátor prestiže školy. 

 Předána informace o plánovaném navýšení poplatků za nedodržení standardní doby studia z 16 000 Kč 
na 25 000 Kč za semestr. Změna byla projednávána i v rámci AS UJEP. Změna souvisí se snahou zlepšit 
graduation rate, která je v porovnání s ostatními vysokými školami stále nízká. 

 Zaslány podklady k přípravě rozvrhů na ZS AR 2025/26 - termín pro jejich odevzdání byl posunut na 
15. 6. 2025. Katedrám byl zaslán odkaz na sdílenou tabulku k doplnění a kontrole údajů. V souvislosti 
s přípravou rozvrhů byla podána informace o nasazení předmětů 1. ročníku nového Bc SP Udržitelnost 
obnovitelných zdrojů surovin. Upozorněno bylo, že je nutné konzultovat nastavení rozvrhu s novými 
pedagogickými pracovníky. 

 Vedoucím kateder byly zaslány podklady pro rozdělení rozpočtu mezi jednotlivé katedry ke kontrole. Pro 
rozdělení financí platí stejná pravidla rozpočtu dle výkonnosti ve výuce. Doc. Trögl doplnil, že dle stávajících 
pravidel byly rozděleny prostředky i v rámci TA16. (přehledově). 

 Podána informace k plánovanému termínu workshopu k reformě PhD studia – 28. 5. 2025 (účast Bc. 
Kubatová). 

 Podána informace k usnesení č. 2 ze dne 29. 4. 2025 Etické komise UJEP k podnětu č. 2/2025. 
 Informace k průběhu přípravy SZZ - současně se finalizují seznamy studentů. Upozorněno bylo na časovou 

kolizi u programu ACHZP, kde termín SZZ 3. 6. 2025 je v stejném termínu jako služební cesta člena komise. 
Vznesen byl dále dotaz na možnost připuštění studenta bakalářského studijního programu Ochrana životního 
prostředí ke státní závěrečné zkoušce. Student zaslal přihlášku ke SZZ na nesprávnou e-mailovou adresu 
a nereagoval na absenci notifikace déle než 1 týden. Vhledem ke skutečnosti, že se jedná o jinak 
bezproblémového studenta, který plnil studijní povinnosti během studia, členové KolD se shodli na připuštění 
studenta ke zkoušce. 

 
doc. Trögl 
 Podány informace k blížícímu se hodnocení MEP, které proběhne od 12. 6. 2025. Navrženo bylo pořízení 

propagačních videí z laboratorního prostředí. 
 Podána informace k zájmu Svazu průmyslu ČR o setkání se zástupci UJEP, jehož cílem by bylo projednat 

možnosti spolupráce a zjistit, co by fakulty mohly nabídnout v oblasti transferu znalostí a technologií. 
 Podána informace o vypsání nových výzev OP TAK. Projednáván byl zájem k možnosti podání projektu 

na téma „Služby infrastruktury“, který by mohl pomoci fungování i rozvoji výzkumných center. 
 Podány informace k přípravě kurzů CŽV v rámci projektu „Podpora zelených dovedností a udržitelnosti 

na UJEP“. 
 

Diskuze: 
 Z jednání nevzešly žádné další podněty k diskuzi. 

 
 
 

Termín dalšího jednání kolegia děkana: dne 17. 6. 2025 od 13:00 hod. 
 
Zapsala: Mgr. Diana Holcová, Ph.D. 
 
Schválil: doc. Dr. Ing. Pavel Kuráň, děkan FŽP UJEP v Ústí nad Labem dne 10. 6. 2025 
  



 
 

 

Sociální sítě s vynecháním reklamy: Pozorujeme výrazné nárůsty oproti minulému roku.  

Facebook 

 
Instagram: 

 
 

- Statistiky reklamy inzerující přijímací řízení: 

 

PROPAGACE - studuj.fzp.ujep.cz  

Zobrazení: 464 625 (Kolikrát se vaše reklamy přehrály nebo zobrazily) 

Dosah: 154 685 (Počet účtů v Centru účtů, které vaše reklamy viděly aspoň jednou. Dosah se liší od zobrazení, 

která můžou zahrnovat několik zobrazení vaší reklamy stejnými účty z Centra účtů) 

Kliknutí na odkaz: 4 974 (Počet kliknutí na odkazy v reklamě, které vedou na cíle uvedené inzerentem v 

technologiích společnosti Meta i mimo ně) 

Trvání: 57 dní 

Cena celkem: 19 945,99 Kč  

Cena za 1 kliknutí: 4,01 Kč (Průměrná cena za každé kliknutí na odkaz) 

 

 



 
 

 

 
 

Uvědomuji si, že se jedná o změť čísel, případné dovysvětleni kdykoliv v příštím týdnu nebo na příštím kolegiu. 

 
  



 
 

 

 
 


